

# **Boris Nemtsov Academic Centre for the Study of Russia Established at CUFA**

On 17 January, Mirjam Friend, Dean of the Faculty of Arts, and Zhanna Nemtsova, founder of the Boris Nemtsov Fund, signed a contract establishing the Boris Nemtsov Academic Centre for the Study of Russia at the Faculty of Arts.

The centre is going to serve as an expert platform; it will organise public lectures, seminars, and conferences with participation of Russian and international intellectual elite and cooperate with other research and academic centres that focus on the study of Russia. Another aim of the centre is to promote the results of its research and spread them among the general public.

The directors of the centre are going to be Alexandr Morozov and Marek Příklad.

On 8 February 2018, a formal presentation of the centre is going to be held at the Faculty of Arts. The centre shall start its activities on 1 March 2018.

**Философский факультет Карлова Университета и Фонд Бориса Немцова учреждают Академический центр Бориса Немцова по изучению России ФФ КУ**

**17 января декан философского факультета КУ Мирьям Фридова и основатель Фонда БН Жанна Немцова подписали договор об открытии Академического центра Бориса Немцова по изучению России на базе факультета.**

Центр будет функционировать как экспертная платформа, а также организовывать публичные лекции, научные семинары и конференции с участием представителей российской и международной интеллектуальной элиты, сотрудничать с другими

исследовательскими и академическими центрами, которые занимаются изучением России. Центр ставит перед собой задачу популяризировать результаты своих исследований.

Руководителями Центра станут Александр Морозов и Марек Пржигода.

8 февраля на философском факультете Карлова Университета пройдет торжественная презентация Центра.

Академический центр Бориса Немцова по изучению России начинает свою работу с 1 марта 2018 г.